
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 4/19 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 4. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 

  
Prisotni: V. Koricki, M. Koželj, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, M. Grmovšek Levec in 
G. Kramberger. 
  
Razširili smo točke dnevnega reda in ga potrdili. 
  
1.       Rezultati glasovanja letne skupščine 

  
Dne 1. 4. 2019 je komisija pregledala in preštela volilne lističe glasovanja letne skupščine, ki so 
prispeli v roku. Rezultati bodo objavljeni na naših spletnih straneh, ugotovljeno pa je bilo: 
  

1.      Člani so potrdili, da so seznanjeni z zaključnim računom SVIZ/IJS za leto 2018. 
2.      Člani so se večinsko odločili za plan B predvidene porabe sredstev za leto 2019. 
3.      Člani so se večinsko odločili za povišanje participacije za nakup vstopnic za kulturne 

prireditve z 8,35 EUR na 10,00 EUR  (meja za povračilo 10,00 EUR se s sedanjih 16,70 EUR 
dvigne na 20,00 EUR, vsi ostali pogoji ostanejo enaki kot doslej do porabe planiranih 
sredstev). Natančna navodila o nabavi  vstopnice in kdaj prično veljati povišanja, bodo po 
glasovanju sporočena članom po e-pošti in objavljena na naši spletni strani. 

4.      Člani so se večinsko odločili z vključitvijo Filharmonije, Arene Stožice, Kina Šiška in Špas 
teatra Mengeš pod dodatne ugodnosti obiska kulturnih prireditev. 

5.      Člani so se večinsko odločili za povišanje participacije s strani SVIZ/IJS za koriščenje 
počitniških kapacitet IJS z 10 na 15 odstotkov. 

  
2.       Nakup vstopnic za kulturne prireditve 

  
Ker finančnih okvirjev namenjenih kulturnim prireditvam, sprejetih na skupščini, ne smemo 
preseči (kljub razširjeni ponudbi in povišani participaciji), smo dorekli nova navodila za nakup 
vstopnic, da denarja ne bo prehitro zmanjkalo. 
  
Sklep 1: Člani IO SVIZ/IJS se strinjajo, da komisija v sestavi T. Martun, I. Zajc in M. Štraus pripravi 
dogovorjena navodila za nakup vstopnic kulturnih prireditev. Člane bomo o navodilih obvestili po 
elektronski pošti, objavljena pa bodo tudi na naših spletnih straneh. 
  
3.       Tekoče zadeve 

  



a)             J. Pungerčar je poročal, da potekajo prva intenzivna pogajanja o novem ZRRID – Zakon o 
znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti. 5. 4. 2019 bo potekala seja predsedstva SK VŠZ 
SVIZ, ki bo prvenstveno namenjena razpravi o osnutku novega zakona. Kot smo že poročali, nas 
s strani SVIZ Slovenije kot član delovne skupine MIZŠ za pripravo zakona zastopa dr. B. Nedoh, 
zaposlen kot raziskovalec na ZRC SAZU. 
  
b)             J. Pungerčar je povedal, da je v Svet RS za Visoko šolstvo pri MIZŠ je imenovan nov 
predstavnik SVIZ Slovenije. Predstavnik zaposlenih na visokošolskih in raziskovalnih zavodih je izr. 
prof. dr. Gregor Polančič iz Maribora. 
  
c)             »Shod za znanost« bo v sredo 24. aprila 2019 organiziral javno tribuno, in sicer v prostorih 
»Stare elektrarne« na Slomškovi ulici 19 v Ljubljani s pričetkom ob 11.00. Želimo si, da bi se tudi 
raziskovalci z IJS udeležili javne tribune v čim večjem številu. Kljub temu, da je vlada že namenila 
več denarja znanosti v letošnjem letu, je vladajoče politike potrebno čim večkrat spomniti, da 
znanost nujno potrebuje denar za raziskave in da ne pozabi na obljube, med drugim tudi zapisane 
v koalicijski pogodbi. O poteku dogodka in kako se dogodka udeležiti bomo zaposlene sprotno 
obveščali. 

  
č)       Ponovno smo imeli sestanek z vodjo restavracije Dulcis Gourmet. Vodja restavracije je 
skrbno pregledala naše ankete in povedala, da so na naše pripombe ukrepali takoj. Popravili so 
aparat za gretje krožnikov (prejeli smo povratne informacije s strani naših zaposlenih, da je to 
res), razširili so solatni bar, ojačevalcev okusa in dodatkov jedem ne uporabljajo, priloge se lahko 
poljubno naročajo. Povedali so, da se meniji niso obnesli, ker je bilo premalo odjemalcev. Sedaj 
imajo ponudbo hrane tudi po 14. uri, filtre za prezračevanje čistijo, vendar so odprta vrata 
najboljši prezračevalni sistem. Želijo si tudi, da bi imeli nekaj mizic in stolov pred restavracijo v 
prostoru, ki to omogoča, vendar moramo o tem najprej govoriti z vodjo varnostne službe J. 
Matkom. 
  
Vsekakor pa se bodo trudili obdržati kvaliteten nivo hrane in zelo so nam hvaležni za izvedeno 
anketo. Anketo bomo objavili tudi na naših spletnih straneh. 

  
4.       Seminar in konferenca sindikalnih zaupnikov SK VŠZ 

  
15. in 16. aprila 2019 bosta potekala »Seminar in konferenca sindikalnih zaupnikov VŠZ SVIZ 
Slovenije« pod okriljem Sindikalne konference VŠZ, ki jo vodi J. Pungerčar. 

  
5.       Sindikalni izlet 

  
V času med 29. majem in 2. junijem 2019 bomo izpeljali sindikalni izlet v Romunijo, kamor so si 
želeli naši člani. Žal je bilo vsem predlogom, kaj bi želeli videti in kaj ne, nemogoče ugoditi. Izlet 
je pripravljen posebej za našo skupino. Da bi bil izlet organiziran kar se da najcenejše, je bilo 
potrebno zagotoviti zadostno število udeležencev, zato smo na izlet povabili tudi kolege s 
Kemijskega inštituta. Ti so se našemu vabilu z veseljem odzvali. 
  



6.       Razno 

  
a)      Na predlog članov IO SVIZ/IJS bomo vodstvo IJS oz. investicijsko komisijo zaprosili, da 
namestijo dodatne klopi v parku na Jamovi, saj menimo, da jih je premalo.    
  
Sklep 2: Investicijsko komisijo bomo zaprosili, da nabavimo in namestimo še nekaj dodatnih klopi 
v parku IJS, v kolikor finančna sredstva dopuščajo. 
  
b)      Naši člani so še povedali, da bi bilo dobro pregledati, kaj je v nekaterih kontejnerjih na 
dvorišču IJS, ker se jim zdijo prazni in po našem ne služijo neki nujni uporabi.  
  
Sklep 3: Pozanimali se bomo, kaj je z omenjenimi kontejnerji na dvorišču. V kolikor se ne 
uporabljajo in so že odslužili svojemu namenu, predlagamo, da se jih odstrani. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.20                                                Zapisnik pripravila:     M. Štraus P. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                           Zapisnik pregledal:     J. Pungerčar    
Ljubljana, 11. 4. 2019 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS, 
                        - članom NO SVIZ/IJS, 
                        - vodstvu IJS. 
 


